

## ERASE THE SIGN!

Deutsch unten + Svenska nedan + Slovensko spodaj

Revelation

13:16 “And he causeth all, both small and great, rich and poor, free and bond, to receive a mark in their right hand, or in their foreheads.”

13:17 “And that no man might buy or sell, save he that had the mark, or the name of the beast, or the number of his name.”

13:18 “Here is wisdom. Let him that hath understanding count the number of the beast: for it is the number of a man; and his number is Six hundred threescore and six. Also it causes all, both small and great, both rich and poor, both free and slave, to be marked on the right hand or the forehead.”

### Compare with the “plandemic”

You should wear a proof that you are vaccinated. First, it was a medical document, an official vaccination card (or at least a test result), but later a tattoo was suggested and one that can be read by a device (cf. luciferase) and the latest suggestions embrace an implanted chip, which can be placed under the skin of your hand. And if the person is crippled through having lost both hands: under the skin of your forehead. Any of these “signs” is intended to give you permission to buy or sell.

The comparison raises the idea that the mark of the beast could have to do with the vaccination. If it is an implanted chip, or a tattoo, it is quite clear, but what if it is not – what is it then? The presence of a certain substance in your blood? And one that can be detected uninvassively. Such as graphene?

666 is said to be the number of a man, assumed to be Satan. Hence, numerologists all over the world have searched in vain to solve this 2000 year old riddle. For that reason, various brands of Satanists uses it as a sign for their devotion to him, expecting power and success (for which a terrific bill will probably have to be paid by the soul after death). However, who would knowingly accept being vaccinated for that reason? The dirty trick of the satanic powers in this world is to trick us into accepting something we would never want, if only we had known ... Therefore, we can assume that the big majority of vaccinated persons do not know what has been done to them. This raises a new question: will they still have the mark after death, in their souls to be spotted by satanic powers?

In this discussion, we assume that the mark is a sign of Satan. Maybe it is not so, really. But if it is and we were given it unknowingly, would we not want to erase it when we go “to the other side”? How could that be done? One may overwrite the satanic mark with another one.

Not only the Judeo-Christian religion but also some others tell us that the creation has become composed by two main powers: a good one and an evil one, which were both created by the highest God El Elyon. One of the two was expected to be an administrator of the creation but failed into selfishness and abuse of power, narcissistically regarding himself to be higher than El Elyon, for which reason he was cast out of the original creation and became Satan. The good one became called Christ, which actually means “the anointed one.” He saw how much was becoming degenerated in the creation and sent a messenger to us, who we call Yeshua (Jesus), to try to bring us back on the path when we went astray.

Satan hates the real creator because of his dismissal and seeks to become regarded as the creator himself and replace him in minds and deeds. This is the original lie!

This story of creation mirrors, though in a different shape, in the ancient Persian religion Zoroastrianism, where Ahriman (Angra Mainyu) strives to sabotage everything done by Spenta Mainyu (Ahura Mazda). The two are brothers born by the unknown androgynous God Zurvan.

In view of these two opposing powers, the mark of the beast can be *overwritten* by the mark of Christ! For that purpose, we can decisively declare that we – that is each of us who decides to do so – belong to Christ and reject Satan! We can with that declare that we are “*not available*” to Satan! He cannot have us, since we already belong to another ...

Jan Erik Sigdell

## LÖSCHE DAS ZEICHEN

Das Offenbarungsbuch

13:16 "Und es macht, daß die Kleinen und die Großen, die Reichen und die Armen, die Freien und die Knechte, allesamt sich ein Malzeichen geben an ihre rechte Hand oder an ihre Stirn,"

13:17 "daß niemand kaufen oder verkaufen kann, er habe denn das Malzeichen, nämlich den Namen des Tiers oder die Zahl seines Namens."

13:18 "Hier ist Weisheit! Wer Verstand hat, der überlege die Zahl des Tiers; denn es ist eines Menschen Zahl, und seine Zahl ist 666."

### Vergleiche mit der "Plandemie"

Du solltest einen Nachweis tragen, dass du geimpft bist. Zuerst war es ein medizinisches Dokument, ein offizieller Impfausweis (oder zumindest ein Testergebnis), aber später wurde eine Tätowierung vorgeschlagen und eine, die von einem Gerät gelesen werden kann (vgl. Luziferase). Die neuesten Vorschläge umfassen einen implantierten Chip, der unter die Haut der Hand gesetzt werden kann. Und wenn die Person verkrüppelt ist, weil sie beide Hände verloren hat: unter der Stirnhaut. Jedes dieser "Zeichen" soll Ihnen die Erlaubnis zum Kauf oder Verkauf geben.

Der Vergleich legt den Gedanken nahe, dass das Zeichen des „Ungeheuers“ mit der Impfung zu tun haben könnte. Wenn es sich um einen implantierten Chip oder eine Tätowierung handelt, ist das ziemlich klar, aber was, wenn nicht - was ist es dann? Das Vorhandensein einer bestimmten Substanz in Ihrem Blut? Und zwar eine, die nicht invasiv nachgewiesen werden kann. Zum Beispiel Graphen?

666 solle die Zahl eines Mannes sein, von dem man annimmt, dass er Satan ist. Daher haben Numerologen in aller Welt vergeblich nach der Lösung dieses 2000 Jahre alten Rätsels gesucht. Aus diesem Grund wird sie von verschiedenen Satanisten als Zeichen ihrer Verehrung für ihn verwendet, in der Erwartung von Macht und Erfolg (wofür die Seele nach dem Tod wahrscheinlich eine horrende Rechnung zu begleichen hat). Aber wer würde es wissentlich akzeptieren, sich aus diesem Grund impfen zu lassen? Der fiese Trick der satanischen Mächte dieser Welt besteht darin, uns dazu zu bringen, etwas zu akzeptieren, was wir niemals wollen würden, wenn wir es nur wüssten ... Daher können wir davon ausgehen, dass die große Mehrheit der Geimpften nicht weiß, was man ihnen angetan hat. Das wirft eine neue Frage auf: Werden sie das Mal nach dem Tod noch in ihren Seelen haben, um von satanischen Mächten erkannt zu werden?

In dieser Diskussion gehen wir davon aus, dass das Mal ein Zeichen des Satans ist. Vielleicht ist es das nicht wirklich. Aber wenn es so ist und wir es unwissentlich erhalten haben, würden wir es dann nicht auslöschen wollen, wenn wir ins Jenseits gehen? Wie könnte man das tun? Man kann das satanische Zeichen mit einem anderen überschreiben.

Nicht nur die jüdisch-christliche Religion, sondern auch einige andere Religionen sagen uns, dass die Schöpfung aus zwei Hauptmächten besteht: einer guten und einer bösen, die beide vom höchsten Gott El Eljon geschaffen wurden. Einer der beiden sollte ein Verwalter der Schöpfung sein, versagte aber in Selbstsucht und Machtmissbrauch und hielt sich narzisstisch für höher als El Eljon, weshalb er aus der ursprünglichen Schöpfung verstoßen wurde und zu Satan wurde. Die gute Macht wurde Christus genannt, was eigentlich "der Gesalbte" bedeutet. Er sah, wie viel in der Schöpfung verkommen war, und sandte einen Boten zu uns, den wir Jeschua (Jesus) nennen, um zu versuchen, uns wieder auf den Weg zu bringen, wenn wir in die Irre gegangen sind.

Satan hasst den wahren Schöpfer, weil er ihn verstoßen hat, und versucht, selbst als Schöpfer angesehen zu werden und somit ihn in Gedanken und Taten zu ersetzen. Dies ist die ursprüngliche Lüge!

Diese Schöpfungsgeschichte spiegelt sich, wenn auch in anderer Form, in der altpersischen Religion des Zoroastrianismus wieder, wo Ahriman (Angra Mainyu) danach strebt, alles zu sabotieren, was Spenta Mainyu (Ahura Mazda) tut. Die beiden sind Brüder, die von dem unbekanntem androgynen Gott Zurvan geboren wurden.

Angesichts dieser beiden gegensätzlichen Kräfte kann das Malzeichen des Tieres durch das Malzeichen Christi überschrieben werden! Dazu können wir entschlossen erklären, dass wir – das heißt jeder von uns, der sich dazu entschließt – zu Christus gehören und Satan ablehnen! Wir können damit erklären, dass wir für Satan "nicht verfügbar" sind! Er kann uns nicht haben, da wir bereits zu einem anderen gehören ...

Jan Erik Sigdell

## GÖR MARKERINGEN OGILTIG

Uppenbarelseboken

13:16 "Och han låter alla, både små och stora, rika och fattiga, fria och trälar, få ett märke på sin högra hand eller på sin panna."

13:17 "Och ingen skulle få köpa eller sälja, utom den som hade märket eller vilddjurets namn eller dess namns nummer."

13:18 "Här är visdom. Låt den som har förstånd räkna djurets tal, ty det är en människas tal, och dess tal är sexhundra sextiosex. Dessutom låter det alla, både små och stora, både rika och fattiga, både fria och slavar, märkas på höger hand eller på pannan."

### Jämför med "plandemin"

Du bör bära ett bevis på att du är vaccinerad. Först var det ett medicinskt dokument, ett officiellt vaccineringskort (eller åtminstone ett testresultat), men senare föreslogs en tatuering och en som kan läsas av en apparat (jfr luciferas) och de senaste förslagen omfattar ett implanterat chip som kan placeras under huden på handen. Och om personen är handikappad på grund av att han eller hon har förlorat båda händerna: under huden på pannan. Alla dessa "tecken" är avsedda att tillåta dig att köpa eller sälja.

Jämförelsen väcker tanken att odjurets märke skulle kunna ha med vaccinering att göra. Om det är ett inplanterat chip eller en tatuering är det helt klart, men vad händer om det inte är det - vad är det då? Förekomsten av ett visst ämne i blodet? Och ett som kan upptäckas på ett icke invasivt sätt. Till exempel grafen?

666 sägs vara numret på en man som antas vara Satan. Därför har numerologer över hela världen förgäves försökt lösa denna 2000 år gamla gåta. Därför använder olika typer av satanister det som ett tecken på sin hängivenhet till honom och förväntar sig makt och framgång (för vilka själen förmodligen måste betala en enorm räkning efter döden). Men vem skulle medvetet acceptera att bli vaccinerad av den anledningen? Det fula knepet från de satanistiska makterna i denna värld är att lura oss att acceptera något som vi aldrig skulle vilja ha, om vi bara hade vetat ... Därför kan vi anta att den stora majoriteten av de vaccinerade personerna inte vet vad som har gjorts med dem. Detta väcker en ny fråga: kommer de fortfarande att ha märket efter döden i sina själar för att kunna upptäckas av sataniska krafter?

I den här diskussionen utgår vi från att märket är ett tecken från Satan. Kanske är det egentligen inte så. Men om det är det och vi fick det omedvetet, skulle vi då inte vilja radera det när vi går "till andra sidan"? Hur skulle det kunna göras? Man kan skriva över det sataniska märket med ett annat.

Inte bara den judisk-kristna religionen utan även vissa andra religioner berättar för oss att skapelsen har blivit sammansatt av två huvudkrafter: en god och en ond, som båda skapades av den högsta guden El Eljon. En av de två var tänkt att vara skapelsens förvaltare, men misslyckades genom sin självishet och sitt maktmissbruk och ansåg sig narcissistiskt stå högre än El Eljon, varför han kastades ut ur den ursprungliga skapelsen och blev Satan. Den gode blev kallad Kristus, vilket egentligen betyder "den smorde". Han såg hur mycket som höll på att urarta i skapelsen och sände en budbärare till oss, som vi kallar Jeshua (Jesus), för att försöka föra oss tillbaka på vägen när vi gått vilse.

Satan hatar den verkliga skaparen på grund av att han avskedades och försöker nu bli betraktad som skaparen själv och ersätta honom i tankar och gärningar. Detta är den ursprungliga lögnen!

Denna skapelseberättelse speglar sig, om än i en annan form, i den gamla persiska religionen zoroastrianismen, där Ahriman (Angra Mainyu) strävar efter att sabotera allt som görs av Spenta Mainyu (Ahura Mazda). De två är bröder som föddes av den okända androgyna guden Zurvan.

Med tanke på dessa två motsatta krafter kan odjurets märke skrivas över av Kristi märke! För detta ändamål kan vi beslutsamt förklara att vi – det vill säga var och en av oss som bestämmer sig för att göra det – tillhör Kristus och förkastar Satan! Vi kan därmed förklara att vi inte är "tillgängliga" för Satan! Han kan inte få oss, eftersom vi redan tillhör en annan ...

Jan Erik Sigdell

## **IZBRIŠITE ZNAK!**

Razodetje

13,16 "In povzroči, da vsi, majhni in veliki, bogati in revni, svobodni in sužnji, dobijo znamenje na desno roko ali na čelo."

13,17 "In da ne bi smel nihče kupovati ali prodajati, razen tisti, ki bi imel znamenje ali ime zveri ali število njenega imena."

13:18 "Tu je modrost. Kdor ima razum, naj prešteje število zveri, kajti to je število človeka, in njegovo število je šeststo šestinšestdeset. Prav tako povzroči, da so vsi, majhni in veliki, bogati in revni, svobodni in sužnji, zaznamovani na desni roki ali na čelu."

### **Primerjaj s "plandemičnim"**

Nositi morate dokazilo, da ste cepljeni. Najprej je bil to medicinski dokument, uradna izkaznica o cepljenju (ali vsaj rezultat testa), pozneje pa so predlagali tetovažo in takšno, ki jo je mogoče prebrati z napravo (prim. luciferazo), najnovejši predlogi pa zaobjemajo vgrajen čip, ki ga je mogoče namestiti pod kožo roke. In če je oseba pohabljen, ker je izgubila obe roki: pod kožo čela. Vsak od teh "znakov" je namenjen temu, da vam da dovoljenje za nakup ali prodajo.

Ob tej primerjavi se poraja misel, da bi lahko bilo znamenje zveri povezano s cepljenjem. Če gre za vtisnjen čip ali tetovažo, je to povsem jasno, kaj pa, če ni - kaj je potemtakem to? Prisotnost določene snovi v krvi? In to take, ki jo je mogoče odkriti neinvazivno. Na primer grafen?

666 naj bi bilo število človeka, za katerega se domneva, da je satan. Zato numerologi po vsem svetu zaman iščejo rešitev te 2000 let stare uganke. Zato ga različne znamke satanistov uporabljajo kot znak za svojo predanost njemu, pričakujejo moč in uspeh (za kar bo verjetno morala po smrti plačati odličen račun duša) Kdo pa bi zavestno pristal na cepljenje iz tega razloga? Umazan trik satanističnih sil na tem svetu je, da nas prelisičijo, da sprejmemo nekaj, česar si nikoli ne bi želeli, če bi le vedeli ... Zato lahko domnevamo, da velika večina cepljenih oseb ne ve, kaj jim je bilo storjeno. Zato se postavlja novo vprašanje: ali bodo po smrti v svojih dušah še vedno imeli znamenje, ki ga bodo satanske sile opazile?

V tej razpravi predpostavljamo, da je znamenje znamenje satana. Morda v resnici ni tako. Toda če je in smo ga dobili nevede, ali ga ne bi želeli izbrisati, ko gremo "na drugo stran"? Kako bi to lahko storili? Satanovo znamenje lahko prepisemo z drugim.

Ne samo judovsko-krščanska religija, ampak tudi nekatere druge nam pravijo, da sta stvarstvo postali komponirani dve glavni sili: dobra in zla, ki ju je ustvaril najvišji bog El Eljon. Eden od njiju naj bi bil upravitelj stvarstva, vendar mu je spodletelo, saj je postal sebičen in je zlorabil moč, narcisoidno se je imel za višjega od El Eljona, zaradi česar je bil izgnan iz prvotnega stvarstva in je postal satan. Dobri se je imenoval Kristus, kar dejansko pomeni "maziljenec". Videl je, koliko se je v stvarstvu izrodilo, in nam poslal glasnika, ki ga imenujemo Ješua (Jezus), da bi nas poskušal vrniti na pot, ko smo zašli s poti.

Satan sovraži resničnega stvarnika zaradi njegove izpustitve in si prizadeva, da bi začel veljati za samega stvarnika ter ga nadomestil v mislih in dejanjih. To je izvirna laž!

Ta zgodba o stvarjenju se zrcali, čeprav v drugačni obliki, v starodavni perzijski religiji zoroastrizmu, kjer si Ahriman (Angra Mainyu) prizadeva sabotirati vse, kar naredi Spenta Mainyu (Ahura Mazda). Oba sta brata, ki ju je rodil neznani androgini bog Zurvan.

Glede na ti dve nasprotujoči si sili lahko znamenje zveri prepisemo s Kristusovim znamenjem! V ta namen lahko odločno izjavimo, da pripadamo - torej vsak od nas, ki se za to odloči - Kristusu in zavračamo satana! S tem lahko izjavimo, da nismo na voljo satanu! On nas ne more imeti, ker že pripadamo drugemu ...

Jan Erik Sigdell